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Protokół z posiedzenia 

Komisji ds. Oświaty, Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych,  

w dniu 9 marca 2015r.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Jadwiga Czarnomska      

2. Stanisława Kucharska 

3. Lesław Kuczyński – Wiceprzewodniczący   

4. Ewa Latoszek  

5. Marianna Jolanta Malarowska  - Przewodnicząca 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przedstawienie planu pracy na rok 2015; 

3. Zatwierdzenie planu pracy; 

4. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych szczeblach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Leszno w roku 2014; 

5. Dyskusja nad wprowadzeniem szczepień przeciwko HPV u nastolatek z naszej gminy;  

6. Sprawy różne; 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad.2, Ad. 3  

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty odczytała projekt planu 

pracy komisji na rok 2015. Po dyskusji i naniesieniu niewielkich poprawek plan pracy został 

przyjęty – zatwierdzony plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po zatwierdzeniu protokołu dyskutowano na temat terminu wyjazdowego posiedzenia 

Komisji do świetlic gminnych. Ustalono, że przewodnicząca skontaktuje się w sprawie 

ustalenia terminu z Wójtem. 

 

Ad. 4. 

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty odczytała sprawozdanie 

przekazane przez Wójta Gminy w sprawie wysokości wynagrodzeń nauczycieli w Gminie 

Leszno.  

Ad. 5. 

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty odczytała pismo profesora 

Ryszarda Poręby dotyczące wprowadzenia programu bezpłatnych (finansowanych przez 

samorządy) szczepień przeciw HPV dla nastolatek. Szczepienia te wg. przeprowadzonych 

badań mają zmniejszać ryzyko zachorować na raka szyjki macicy.  

Przewodnicząca wraz z radną Ewą Latoszek poinformowały, że szczepionka jest podawana w 

trzech dawkach, przy czym są dwa rodzaje szczepionek. Szczepi się w schemacie 0-1-6 lub 0-

2-6 w zależności od szczepionki. Koszt jednej dawki zakupywanej indywidualnie to ok. 
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350zł, natomiast przy zakupie ilości hurtowych możliwe byłoby uzyskanie ceny 250-280 zł za 

szczepionkę. Zaznaczono, że duży nacisk musiałby być położny na edukację i wykłady 

powinny być skierowane zarówno do dziewcząt jak i ich rodziców. Szczepić należy 

dziewczęta przed inicjacją seksualną, dlatego należy rozważyć szczepienie dziewcząt 

będących w I klasie gimnazjum. W chwili obecnej w I klasach gimnazjum w naszej gminie 

jest 70 dziewcząt, więc koszt przeprowadzenia takich szczepień wyniósłby zapewne ok. 

70 000 zł. W chwili obecnej nie ma takiego wydatku zapisanego w budżecie gminy, więc 

można myśleć o rozpoczęciu tej akcji w przyszłym roku po zaplanowaniu go w budżecie lub 

jeśli w ciągu roku znajdą się wole środki takiej wysokości.  

 

Ad. 6. 

 

W sprawach różnych dyskutowano na temat zorganizowania w roku bieżącym akcji „Biała 

Sobota” skierowanej do dzieci i młodzieży. Pani Ewa Latoszek powiedziała, że należy skupić 

się na trzech problemach: wady słuchu, wady wzroku i wady postawy, a więc dzieci powinny 

zostać przebadane przez laryngologa, okulistę oraz ortopedę. Zastanawiano się czy badania 

skierować do konkretnej grupy wiekowej czy raczej objąć nimi wszystkie dzieci w wieku 

szkolnym. Pani Ewa stwierdziła, że przy tak dużej ilości dzieci jaka uczęszcza do naszych 

szkół ( ok. 1000 dzieci w wieku szkolnym) to taka akcja musiałaby zostać rozłożona na kilka 

sobót. Ustalono, że Komisja zwróci się do p. Wójta z wnioskiem  o dofinansowanie tej akcji, 

gdy tylko zostaną oszacowane koszty przeprowadzenia takiej diagnostyki.  

Ad. 9 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie o 

godz. 18:20  

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty 

/-/ Marianna Malarowska 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 

 

 

 


